
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 4 / 2024 08. 04. 2024 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bednář Jan, Ing., Ambrož Jan, Ing., Morbitzer Aleš, Mgr., Kováčik Jaroslav, Obenaus Milan,
Ing. arch., Langerová Klára, Kaděrka Oto, Ing.

Omluveni: Prášilová Františka

Hosté: strážník Mazák, strážník Hájek

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Program jednání
1. kontrola úkolů z minulého období
2. Informace předsedy o událostech od posledního jednání komise
3. Diskuse

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Parkování Svatý Kopeček , Radíkov
Bylo konstatováno, že stávající řešení parkování v lokalitě Svatý Kopeček a Radíkov je nešťastným řešením z
pohledu obyvatel. Paradoxně došlo ke snížení počtu parkovacích míst a chaos, který produkuje informační
systém na parkování kde nejsou závory, je matoucí pro všechny zúčastněné. V případě oslovení jsme připraveni
se na dopracování aktivně podílet.
Naše návrhy na řešení:
1. Velké záchytné parkoviště v Samotíškách nebo u samotné ZOO, s příjezdovou silnicí mimo centrum
Kopečka.
2. Zrevidovat informační systém, včetně jeho dopracování o možnost "rezervace" místa parkování přes internet.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky

Zápis č. 11/2023 ze dne 02. 10. 2023: Žádost o dořešení vjezdu a parkování u hřbitova Svatý Kopeček - Před
uzavřením
Zápis č. 11/2023 ze dne 02. 10. 2023: Vytvoření aplikace pro automatické vyhledávání a zasílání informací na
digitální úřední desce - Předáno
Zápis č. 13/2023 ze dne 11. 12. 2023: Osvětlení stanoviště kontejnerů na druhotné suroviny u prodejny Hruška -
Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 16. 01. 2024: Náhrada "vánočního" stromu a kontrola dalších stromů v Radíkově -
Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 16. 01. 2024: Převod zastávky MHD do majetku města - Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 16. 01. 2024: Dokumentace k umístění zákazových značek do ulice Holubova na Sv.
Kopečku - Předáno

5 Projednávané záležitosti



5.1 Horní odtok přehrady
Podmínky
1. Zachování odtokového množství
2. Projekt oprávěnou osobou
3. Vypracování nového manipulačního řádu

5.2 Molo na přehradě
Byla udělána poptávka na zhotovení mola firmou, která podobná zařízení má v portfoliu.  Je potřeba vejít v
jednání se správci. Současně je potřeba navrhnout vhodné místo i vzhledem k hloubce přehrady.

5.3 Výměna Vánočního stromu
Byla podána žádost o odstranění stromu jako první krok výměny. Požadujeme místní šetření a osvětlení
problematiky a záměru.

5.4 Slackline
Na další jednání bude předložena konkretizace záměru - umístění a provedení.

5.5 Oprava kříže u Jablečné
Bude prověřena možnost financování opravy formou dotace. Máme variantní nabídky na "velkou" a "malou"
opravu.

5.6 Úprava odjezdu ranních linek autobusu č.11
Provedená úprava odstranila problémy dotčených cestujících

5.7 Zpravodaj č. 2/2024
Uzávěrka Zpravodaje  čísla 2 bude 13. června 2024, tak aby před začátkem prázdnin byl ve schránkách. 

5.8 Otáčení vozidel kolem lípy na ulici Náprstkova
Byl podán podnět ze strany obyvatel, který má zabránit přejíždení vozidel do zeleně kolem lípy, následkem toho
je, zejména v zimních měsícíh, roznášeno bláto na vozovku.
Komise jako nejvhodnější vidí rozmístění kamenů na okraj trávníku, které zabrání vjezdu na něj. Vybudování
ohraničení obrubníky, vzhledem k tomu jaká vozidla zřejmě problém vytvářejí, nezajistí požadovaný výsledek.

5.9 Uklidíme Česko
Akce proběhla v sobotu 6. dubna 2024 za účasti asi třiceti lidi. Bylo konstatováno, že situace ohledně pořádku v
naší lokalitě se lepší. Sebrané množství odpadu bylo nižší jak v minulých letech.

5.10 Rekonstrukce hasičské zbrojnice
Byla podána informace, že projekční kancelář komunikuje se zástupci KMČ. V nejbližších dnech bude vydáno
územní rozhodnutí. Bude následovat vytvoření projektu pro stavební povolení.

5.11 Opravy komunikací v roce 2024
V tomto roce jsou plánované dvě větší opravy. Jedna v ulici U Skalky, která byla provedena v minulém týdnu a
druhá na konci ulice Zedníkova. Tato bude provedena až budou v provozu obalovny na asfaltovou směs.

5.12 Stížnosti občanů na nevysypané nádoby na BIO odpad
Komise obdržela stížnost tří občanů z ulice Pod Bořím, kterým nebyla vysypaná nádoba na BIO odpad při svozu
dne 6.4.2024. V těchto případech a také při zjištění dalších závad, které jsou v kompetenci TSMO, např. závady
na osvětlení, přeplněné kontejnery na drutné suroviny, překážky na ulicích atp. je možné vyplnit elektronický
formulář na webových stránkách TSMO: https://www.tsmo.cz/hlaseni-zavad/

5.13 Hasičská "Železná sobota"
Dobrovolní hasiči organizují dne 13. dubna 2024 sběr železného šrotu. Obyvatelé budou informování
rozhlasem, letáky a emaily.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Výměna vánočního stromu



Dne 8.4.2024 jsme podali žádost na Odbor městské zeleně o odstranění stávajícího "vánočního" stromu.
Žádáme o místní šetření z odboru životního prostředí za účasti KMČ k projednání celého záměru výměny.

2 Zrušení pronájmu na části pozemku u přehrady

Na majetkoprávní odbor byla podána žádost o zrušení pronájmu části pozemku u přehrady pro umístění lavičky.

3 Stížnost na TSMO

Komise obdržela stížnost tří občanů z ulice Pod Bořím, kterým nebyla vysypaná nádoba na BIO odpad při svozu
dne 6.4.2024. Žádáme TSMO o přijetí opatření aby se tyto závady neopakovaly.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2024

Datum schválení zápisu: 17. 04. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bednář Jan, Ing.

Zapsal/a:
Bednář Jan, Ing.

Ověřil/a:
Morbitzer Aleš, Mgr.


